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REFERAT  

Ordinært skolebestyrelsesmøde mandag den 3. juni 2024, kl. 17:00 – 19:00, skolens administration 

 

Deltagere 

 

Forældrerepræsentanter 

- Anka Sonne (forperson) 

- Dennis Daugaard (næstforperson) 

- Susanne Ager Höy 

- Kim Pedersen 

- Peter Vomb   

- Ela Nowicka 

- Alice Marie Andersen 

 

 

Elevrepræsentanter 

- Silas Jenne Strand, 8A  - Jonas Lyng Bojesen, 8A

 

Medarbejderrepræsentanter 

- Merethe Rosengreen - Mia Christiansen

 

Ledelsesrepræsentanter 

- Pernille Rigstad (skoleleder) - Linette Sanchez (leder af gruppe 2), referent

 

Fraværende: Ela Nowicka (suppl. Kristoffer Seegelke indkaldt), Kim Pedersen, Dennis Daugaard, Lena Stærke 

 
 

-  

Punkt & 
tid 

Emne 
Hvad handler punktet om, til orientering (O), dialog (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
deadline. 

Formidling 

1 1700 Godkendelse af dagsorden (B) 
 

Punkt nr. 4 udgår og tages op senere.  

2 1705 Meddelelser (O)  
- Fra forperson 

- Fra øvrige medlemmer, særligt eleverne 

- Fra ledelsen 

Eleverne: Vi skal have valgt nyt elevråd 
med ny for- og næstformand. Vi har haft 
første møde i miljørådet. 
Ledelsen: Vi har været igennem et par 
ansættelsesrunder. Vi har ansat 4 lære-
re i faste stillinger.  Vi havde 25 ansøge-
re til stillingerne. Vi er i proces med 
ansættelsen af ny skolepædagog.   
Vi laver to fjerdeklasser til næste år. Vi 
slår de to nuværende 7. klasser sam-
men, da det aktuelle elevtal er 28. Vi får 
en lille 9. klasse på ca. 12-14 elever. 
Trivselsmålingen er nu ude og vi følger 
landstendensen. Der er et fald i trivslen 
blandt eleverne, men vi har fokus på det 
og arbejder med det – også næste år. Vi 
ligger på BRK-niveau. 
Vi skal have kigget på mobiltelefonpoli-
tikken ud fra den opmærksomhed der er 
sendt ud fra ministeriet.   

 

3 1715 Valg til skolebestyrelsen, maj 2024 (O, D, B) 
- Resultat 
- Konstituerende møde den 18/6 kl. 17 – 18 

(forvent kortere) 
- Suppleringsvalg, forslag aug/sept 

 

Vi har afholdt årsmøde med valg til 
bestyrelsen. Kun få mødte op og de to 
blev valgt. Vi mangler to ordinære for-
ældrerepræsentanter og to supplean-
ter. 
 
Forperson foreslår suppleringsvalg i 
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aug/sep, da man så kan nå at besøge 
forældremøderne.  
Med arbejderne forslår selve valget kan 
så foregå i forbindelsen med skolefe-
sten. 
 
Forslag om at bestyrelsen laver en stand 
til skolefesten hvor de fortæller om 
arbejdet i SB. 
 
Diskussion om forslagene. Beslutningen 
blev at valget ikke afholdes til skolefe-
sten, men at bestyrelsen er til stede og 
fortæller. Valget skal så afholdes me-
dio/slut september. 

4 1720 Høring – ny organisering, modtageklasserne (D/B) 
 
Bilag 

Udsat grundet KB har udsat punktet til 
efteråret. 

 

5 1740 Revidering af skolens ordensregler 
 
Bilag  

Ændringsforslag gennemgået, drøftet 
og revideret med de foreslåede rettel-
ser. 

 

6 1750 Skolefest samt Midvinterfest, skoleåret 24/25 
- Skolefest: Forslag 3. sept. 2024 
- Midvinterfest: Hvis ønske, foreslås den 6. 

febr. 2025 
 

Skolefesten ønskes flyttet fremover til 
september grundet mange arrangemen-
ter i juni. 8. klasserne er også presset på 
tid, da de går til praktiske prøve og har 
svært ved at stå for arrangementet. 
Bestyrelsen har drøftet for og imod den 
foreslåede dato og har godkendt den 3. 
september. 
Midvinterfesten ønskes også næste 
skoleår og den 6. februar er godkendt, 
men der gøres opmærksom på at man 
med fordel kan koordinere med SFO, da 
de også afholder nytårsgalla i samme 
periode. 

 

7 1800 Møderække, 24/25: Ønsker til denne 
- Kadence: Eksempelvis 8 møder af 2 timer el-

ler 5 møder af 3 timer, en tredje logik? 
- Mødedage og -uger: Nogle præferencer? 

 

Forslag fra afgående bestyrelsesmed-
lemmer om at udsætte punktet til kon-
stitueringsmødet. 
Skoleleder ønsker input til om det kan 
gøres anderledes. 
Der foreslås ændring af start- og slut-
tidspunkt, hvis muligt start kl. 16.  Ele-
verne udtrykker bekymring for et 3 
timer langt møde. Det kan være svært 
at koncentrere sig. 
Der er ønske om ulige uger og at undgå 
mandage. Ligeledes et medarbejderøn-
ske om rullende dage. 

 

8 1810 Henvendelse fra forældre, udenøs ture: Orientering og 
dialog 

- Baggrund for henvendelsen  
- Dilemmaer 
- Ideer til handlinger 

 
Bilag 

Forperson forklarer baggrunden for 
henvendelsen. 
Medarbejderne udtrykker bekymring 
for at lave A og B klasser. Det skaber 
ulige betingelser for de klasser der ikke 
kan rejse beløbet til en sådan tur. Den 
bekymring deler bestyrelsen. 
En bekymring er også hvilke elever der 
skal med på turen og personalet kan 
blive presset på tid – særligt i prøvepe-
rioden. 
Et opmærksomhedspunkt er kommuni-
kationen.  
Der er flere dilemmaer, hvis SB beslut-
ter at prioritere turene i budgettet, som 
skal medtænkes.  
Forslag om en fælles BRK-pulje der kan 
dække udgifterne til turene i FFB-
ånden.  
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Punktet bliver taget op igen. 

9 1840 Budgetopfølgning, april 2024 
 
Bilag 

Budgettet gennemgået og drøftet.  

10 1845 Evt. (O)   

11 1850 Til kommende møde(-r) (B) 
 

  

12 1855 Godkendelse af referat   

Ref. Linette den 3. juni 2024 


